
   
 
 

 

 

Referat Skolebestyrelsesmøde den 17-5-2021 

 

 

Afbud:  Astrid Andersen, Lars Nielsen, Lene Simonsen, Sanne Warming og elevrådet 

1. Godkendelse af referat. 

 
       Referat er godkendt 

2. Orientering:  

Johannes orienterer om arbejdet med kommisoriet for en kommende politik, for 
samarbejdet med brugerstyrelser.  

3. Nyt fra elevrådet - 

 Udgår 

4. Årsberetning 15.6.2021 (Johannes):  

- Invitation sendes ud på Aula 

5. Forældreinvolvering (Johannes)  

Hvordan får vi forældrene mere på banen her på Gram Skole? 
 - Skolebestyrelsen holder opstartsmøde den 15-6-21. 

6. Orientering om ”Styrkelse af professionelle 

læringsfællesskaber” 

Oplæg ved Majbrit. 

- Styrkelse af professionelle læringsfællesskaber 



   
 

- Flere professionelle om opgaven 

- Procesplan og opstart i efteråret 2021 

- Co-teaching på Gram Skole 

7. Kostpolitik – Bygang (Johannes)  

Tilbagemelding på punktet fra Pædagogisk Personalemøde ved Bettina. 

Drøftelse af punktet: 

- Hvordan arbejdes der med kostpolitik i Nobi, med baggrund i kostvaner fra 
børnene er små. 

- Samtykke fra forældre ved bygang- 

- Hvilke madvarer/ mad, der bringes ind på skolen- udvælge ganske få ting der 
ikke må medbringes. 

- Hvad kan bygang medføre?  brud på mobilhelle- rygeproblematik – usundt 
madindtag. 

- Kostpolitik på forældremøder 

Christina retter henvendelse til Nobis bestyrelsesformand og forespørger hvordan 
de i Nobi arbejder med kostpolitik. 

      Majbrit kontakter Michael Thamdrup jævnfør ovenstående. 

      Bygang tages op som punkt på næste skolebestyrelsesmøde. 

  

8. Økonomi (LA)  

Økonomien følger det, der er budgetlagt. 

9. Evt.  

Ansættelsesudvalg nedsættes, fra Skolebestyrelsen kan Vibeke deltage efter den 
11-6-212 og Johannes kan deltage. 

Orientering omkring Coronasituationen. 


